
Det sker utbyte av belysningsstolpar och lamporvid elljusspåret iJohannesdalsskogen. Detta är

positivt då det innebär effektivare elanvändning men mest för att det ökar tryggheten. Vi

undertecknare vill att kommunen också iordningsställer den gångväg som finns från Bäverstigen

Denna gångväg behöver också elljus. Bifogar nedan en karta där den aktuella gångvägen finns

markerad.

Gångvägen från Bäverstigen används av oss alla som bor i området. Totalt handlar det om att minst

200 hushåll ofta och regelbundet använder denna gångväg.
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Befintlig gångväg som idag saknar

elljus. Sammanlagt ca 200 meter.
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Med vänlig hälsning

Urban Axelsson
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Väinö Rajala
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